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PROTOKÓŁ NR 10/2007 
POSIEDZENIA KOMISJI OCHRONY CYWILNEJ,  

ZAGROŻEŃ NADZWYCZAJNYCH I ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ  
z dnia 29.10.2007 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryfinie.  
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) a także 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler, Skarbnik Powiatu Izabela Świderek. Posiedzenie otworzyła, 
stwierdziła quorum i obrady poprowadziła Przewodnicząca Komisji Ochrony Cywilnej, 
Zagrożeń Nadzwyczajnych i Administracji Zespolonej Gabriela Kotowicz. Głównym punktem 
posiedzenia było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów uchwał na XII sesję 
Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Porządek obrad 10 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty (porządek obrad – zał. nr 2). 
 
Protokół nr 9 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty. 
 
Analiza i opiniowanie materiałów na XII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
i wykonanie uchwał Rady Powiatu w Gryfinie (druk nr 1/XII). 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz poprosiła o podanie więcej informacji na temat 
podpisanej ugody z Gminą Trzcińsko-Zdrój. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że ugoda dot. odstąpienia przez 
Powiat od odwołania darowizny działki oznaczonej nr 209/7, położonej w obrębie miasta 
Trzcińsko-Zdrój, w zamian za przekazanie przez Gminę środków finansowych, które Zarząd 
Powiatu przeznaczy na poprawę stanu technicznego nawierzchni dróg powiatowych 
pozamiejskich. 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz stwierdziła, że z tego wynika, że tolerowana jest 
sytuacja, w której użytkowanie budynku jest niezgodne z przeznaczeniem. 
  
Radny Ryszard Laska dodał, że może z tego wynikać kilka jeszcze problemów, łącznie  
z podważeniem zgodności aktu. Radny dodał, że wymaga to sprawdzenia pod względem 
prawnym.  
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, jakie to nieprawidłowości zostały 
wykryte w sposobie wykorzystania dotacji udzielonej dla SPZOZ Szpital Powiatowy  
w Gryfinie. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że SPZOZ Szpital Powiatowy  
w Gryfinie otrzymał dotację w wysokości 60 000 zł na realizację programów profilaktycznych 
m.in. wykrywanie raka płuc. W związku z tym, że środki zostały wykorzystane niezgodnie  
z przeznaczeniem dotacji i wykorzystane na bieżącą działalność szpitala, musiały zostać 
zwrócone powiatowi. 
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Radny Ryszard Laska zapytał, w jakiej wysokości została udzielona przez powiat dotacja  
na wykonanie remontów nawierzchni: drogi powiatowej Nr 1418Z Mieszkowice-Czelin  
oraz ulicy Adama Mickiewicza w Mieszkowicach. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona 
przed sesją Rady Powiatu w Gryfinie. 
  

Komisji przyjęła sprawozdanie. 
 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian planu przychodów  

i wydatków oraz zmian w zestawieniu przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gryfinie na 2007 r. (druk nr 6/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, o przyczynę zwiększenia w harmonogramie 
wydatków Starostwa Powiatowego w Gryfinie transzy o 450 000 zł. 
 
Skarbnik Powiatu Izabela Świderek odpowiedziała, że budżet jednostki uchwalony jest  
na cały rok na kwotę, która dzielona jest na dwanaście transz i zgodnie ze zgłoszonymi 
potrzebami przesyłana.  
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, o pismo z Ministerstwa Zdrowia. 
 
Skarbnik Powiatu Izabela Świderek odpowiedziała, że Zarząd Powiatu występował do trzech 
Ministerstw Zdrowia, Edukacji i Finansów i otrzymał odpowiedź, że brak środków prawnych  
na możliwość zwiększenia przyznanych przez te Ministerstwa  środków.  Jako jedyna 
możliwość wskazana została rezerwa z Ministerstwa Finansów.  
 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr VIII/90/2007 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 31 maja 2007 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego konsolidacyjnego (druk nr 2/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2007 (druk nr 3/XII)  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr III/33/2006 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na 2007 r. (druk nr 4/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr III/31/2006 Rady 
Powiatu w Gryfinie z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie wydatków budżetu Powiatu 
Gryfińskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (druk nr 5/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2004-2006 
r. (druk nr 7/XII)  

 
Radny Ryszard Laska poprosił o podanie dokładnej daty likwidacji mogilnika w m. Kurzycko, 
gmina Mieszkowice. 
  
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona 
przed sesją Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zlecenia Stowarzyszeniu "Pod 

Dębami" realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej pod nazwą: "Prowadzenie  
i rozwój infrastruktury Domu Pomocy Społecznej o zasięgu ponadgminnym w Dębcach" 
(druk nr 8/XII)  

 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, dlaczego w zleceniu zadania podano 
dokładną liczbę mieszkańców: „Prowadzenie i rozwój infrastruktury Domu Pomocy Społecznej 
o zasięgu ponadgminnym w Dębcach dla osób przewlekle somatycznie chorych przeznaczonego 
dla 72 mieszkańców”. 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler odpowiedział, że liczba oznacza spełnienie standardu  
oraz maksymalną liczbę mieszkańców w tej placówce.  
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, jak możliwe było zawarcie umowy  
ze Stowarzyszeniem wcześniej niż podjęcie w/w uchwały przez Radę Powiatu w Gryfinie. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że w zawartej umowie widniał 
zapis warunkowy, że wejdzie ona w życie z dniem 01 stycznia 2008 r. pod warunkiem,  
że zostanie zaakceptowana przez Radę Powiatu.  
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler dodał, że w przyjętym programie naprawczym zapisane 
zostało, że zadania własne będą zlecane prowadzeniu przez Stowarzyszenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, jaka jest sytuacja pracowników  
w/w Domu Pomocy Społecznej. 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler odpowiedział, że pracownicy muszą się zwolnić, aby móc 
być zatrudnionym przez Stowarzyszenie.  
   
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski dodał, że sytuacja będzie podobna do tej  
w Domu Pomocy społecznej w Moryniu, gdzie działa spółka pracownicza. 
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Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz powiedziała, że jako radna nie otrzymała 
żadnych krytycznych uwag ze strony pracowników co do przekształceń. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zlecenia Stowarzyszeniu "Dom  

z Sercem" realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej pod nazwą: "Prowadzenie  
i rozwój infrastruktury Domu Pomocy Społecznej o zasięgu ponadgminnym w Trzcińsku 
Zdroju" (druk nr 9/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w użyczenie, na okres 5 lat - nieruchomości oznaczonych nr działek: 336/5 położonych  
w obrębie 1 Daleszewo, stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 10/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w użyczenie, na okres 5 lat - nieruchomości oznaczonych nr działki 131/1 położonych  
w obrębie 2 miasta Trzcińsko Zdrój, stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego 
(druk nr 11/XII)  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej 

powiatu pod nazwą: Dom Pomocy Społecznej w Dębcach (druk nr 12/XII)  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej 

powiatu pod nazwą: Dom Pomocy Społecznej w Trzcińsku Zdroju (druk nr 13/XII)  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Programu Pomocy 

Społecznej pod nazwą: "Tworzenie lokalnego systemu opieki nad dzieckiem i rodziną  
w Powiecie Gryfińskim na lata 2007-2012 (druk nr 14/XII)  

 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz poprosiła o sprawdzenie i uzupełnienie  
w diagnozie istniejącej infrastruktury w zakresie pomocy dziecku w rodzinie, informacji  
o istniejących świetlicach na terenie Gminy Cedynia. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(przy 3 za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie nabycia udziału w nieruchomości 
zabudowanej na własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 15/XII) 

 
Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 

(przy 2 za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciw). 
 
 
Sprawy różne. 
 
Komisja przeanalizowała pismo skierowane do Radnych Powiatu Gryfińskiego od Spółki 
Lekarskiej w związku z nierozstrzygniętym przetargiem na SPZOZ Szpital Powiatowy  
w Gryfinie. 
 
 
Posiedzenie zakończono. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 
 Przewodnicząca Komisji  
 

 Gabriela Kotowicz 


